
NA LETNI PROGRAMSKI SEJI OBČINSKE ORGANIZACIJE ZRVS

Odkrit pogovor starešin o razmerah
ter delu in nalogah

Naša občinska organizacija zveze rezervnih vojaških starešin
(ZR VS) je pohitela $ sklicem programske lctne konference. Že 25. de-
cembra lani so se v veliki dvorani občinske skupščine zbrali delegati in
drugi predstavniki u krajevnih konferenc ZRVS, člani predsedstva
OK ZRVS in gostje, da bi pretresli delovne dosežke te organizacije v
letu 1986.in sprejeli program dela za letošnje leto. Novih sklepov in
stališč na tej konferenci niso sprejemali, saj so menili, da so tista, ki so
jih potrdili na programski seji februarja lani, še vedno aktualna, treba
jih je le uresničevati.

Razpravo je z uvodnim refera-
tom uvedel predsednik naše ob-
činske konference ZRVS Ed-
vard Drnovšek, še prej pa so
navzoči z enominutnim tnolkom
počastili spomin 16 članov ob-
činske organizacije ZRVS, ki so
preminuli v obdobju med obema
programskima sejama. Poročil in
programov ali njihovih povzet-
kov na konferenci niso brali, saj
so se vsi imeli možnost dodobra
seznaniti z njimi že prej, obenem
pa so o njih razpravljali po vseh
krajevnih konferencah ZRVS.
Predsednik Edvard Drnovšek je

spregovoril o skupnem pismu
predsedstev SFRJ in CK ZKJ,
povzel iz njega nekatera stališča,
v nadaljevanju pa je poudaril
tudi nekaj misli iz poročila o delu
OK ZRVS, na kratko povzel
razprave iz letnih konferenc kra-
jevni.i organizacij in opomnil na
naloge organizacije ZRVS v
zdajšnjem trenutku.

V razpravi se je prvi oglasil k
besedi Janko Ljubič, delegat iz
Kodeljevega, obenem pa tudi
delegat občinske konference v
RK ZRVS; navzoče je obvestil o
poteku 5. volilne konference

ZRVS Slovenije, ki je bila konec
preteklega leta. Osrednja tema
razprave pa je bilo usposabljanje
rezervnih vojaških starešin, saj
udeležba tako pri praktičnih
temah kot tudi pri teoretičnem
delu ni bila takšna, da bi z njo bili
lahko zadovoljni, čeprav ni bila
manjša kot v letu 1985.

Veljko Marič iz KO Jože Mo-
škrič-Ciril je menil, da pre-
majhne udeležbe ne gre pripiso-
vati slabo izbranim temam ali ne-
zanimivemu podajanju snovi,
kot sicer navajajo neicateri. Po
njegovem mnenju ta dva vzroka
služita bolj za samoopravičeva-
nje tistim, ki se usposabljanju
izmikajo. Podobnega mišljenja
je bil tudi Maks Bauman iz KO
Moste, ki je dejal, da so vzroki za
neudeležbo v njih samih, v nji-

hovi odgovornosti do Iastnega
usposabljanja. Feliks Kerin iz
KO Sotočje je predlagal, naj bi
usposabljanja za splošne teme v
prihodnje imeli vsi skupaj v
Spanskih borcih in ne več po kra-
jevnih organizacijah. Ta predlog
je kasneje konferenca tudi potr-
dila.

Sodelovanja pri obrambnih
dejavnostih osnovnošolcev se je
dotaknil Alojz Šibii iz KO Zad-
vor. Za stroicovno delo na tem
področju je narnreč usposoblje-
nih le malo učiteljev, zato priča-
kujejo pomoč rezervtiih vojaških
starešin. Na Ianskem občinskem
tekmovanju iz obrambnih veš-
čin, ki je bilo maja meseca v
Zadvoru, je bilo njihovo sodelo-
vanje zelo uspešno. Opozoril je

tudi na iskanje nove oblike.pro-
slave na Jančah. Franc Prošek iz
Dolskega pa je orisal uspehe in
težave pri delu njihove krajevne
organizacije ZR VS. V imenu ob-
činskih družbenopolitičnih orga-
nizacij in skupščine občine je
letno programsko konferenco
pozdravil predsednik OK ZKS
Ivan Kuhar. Rezervne vojaške
starešine je seznanil z uspehi na-
šega občinskega gospodarstva v
lanskem letu, poudaril naloge pri
nadaljnjem utrjevanju politič-
nega sistema socialističnega sa-
moupravljanja, predvsem pa to,
da bo treba, tudi glede na to, kar
so ugotavljali sami, več delati
med ljudmi.

Alojz Hren, naš delegat v RK
ZRVS, je zbor naših rezervnih
vojaških starešin pozdravil v
imenu tega organa in v imenu
sveta ZRVS ljubljanske regije; v
nadaljevanju je govoril predv-
sem o mednarodnih odnosih in o
naših zdajšnjih razmerah, ki mo-
rajo rezervne vojaške starešine
motivirati za opravljanje nalog.
Pohvalil je tudi delo občinske
konference ZRVS.

O delu občinske organizacije
ZRVS v minulem letu smo pisali
že v prejšnji številki Naše skup-
nosti, v tej številki pa poleg poro-
čila s seje objavljamo še program
dela za letošnje leto.
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